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Z A P I S N I K  

X. sjednice Komisije za petanku HBS-a, održane u prostoriju Udruge  

umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada,  

dana 18. kolovoza 2023.g. 

 

Sjednica na koju su pozvani putem WhatsApp grupe članovi Komisije i predsjednici/predstavnici 

klubova, započela je u 19 sati. 

 

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Marica Dlaka-Vlajković – PK 

Krešimir grad, Vesna Bošnjak - PK Šibenik, drži se i prisutnost člana Komisije iz PK Krčić,  Nedjeljka 

Penić, kojeg zbog  objektivnih okolnosti, putovanja iz Knina,   zastupa predsjednica Komisije. 

Izostali članovi Komisije: Goran Grguričin, član Komisije – PK Dalmatino i Korana Stipaničev, član 

Komisije iz PK Tribunj. 

Ostali prisutni: Vinko Piližota, predsjednik PK Krešimir grad, Krešimir Ivančević - izbornik, PK 

Dalmatino, Zlatu Požgain, predsjedniku PK Krčić, predstavlja i zastupa predsjednica Komisije. 

 

Sjednicu je otvorila Grozdana Juričev Šprljan, pozdravila prisutne, nakon čega je utvrdila prisutnost, i 

konstatirala da se mogu donositi valjane odluke, te naglasila da odsutni članovi Komisije, Goran 

Grguričin iz PK Dalmatina i Korana Stipaničev iz PK Tribunj, nisu podnijeli ni prigovor a ni prijedlog 

vezano za dnevni red i odlučivanje po istome. 

Nadalje, predsjednica je Maricu Dlaka-Vlajković zadužila za zapisničara te sukladno upućenom pozivu, 

a budući nisu pristigli drugi prijedlozi za dnevni red do početka sastanka,  potvrdila slijedeći   

 

Dnevni red: 

l. Potvrđivanje zapisnika sa IX. sjednice Komisije održane 18.08.2023.g. 

2. Nastup veterana na Evropskom prvenstvu 2023.g. o trošku sudionika 

3. Razno 

 

koji je jednoglasno usvojen. 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

 

Ad.l. Potvrđivanje zapisnika sa IX. sjednice Komisije u ovom sazivu, održane 10.08.2023.  

Na zapisnik s IX. sjednice Komisije za petanku održane 10.08.2023.g., uputio je primjedbu jedino g. 

Milan Gnjidić vezano za propust u uvodu, budući u uvodu nije bilo evidentirano njegovo prisustvo na 

sastanku budući je pristupio naknadno, što je odmah ispravljeno te je isti jednoglasno potvrđen. 

 

Ad.2. Nastup veterana na Evropskom prvenstvu 2023.g. o trošku sudionika 

Vezano za predmetnu točku, upravo se na prošlom sastanku prije samo 8 dana, razmatrala navedena 

tema nastupanja petanka reprezentacije na kojoj su doneseni određeni zaključci. Predsjednica je 

ponovila navedeno na prošlom sastanku,  da u odnosu na podnesak PK Dalmatina upućen tijelima HBS, 

za koji je IO HBS, na svojoj sjednici, pročitavši isti, naglasio kako je Komisija tijelo koje razmatra i 

predlaže aktivnosti za reprezentaciju IO HBS-u, a ne obratno, te se podnesak upućuje  na razmatranje 

Komisiji za petanku. 

 

Komisija sve razmotrila i pojasnila na prošlom sastanku, a ono što bi bila „novina“ po ovom pitanju 

jeste zamolba g. Milana Gnjidića, predsjednika PK Dalmatina, da Komisija pošalje suglasnost nastupa 
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na EP za veterane 55+, jer da su neki igrači PK Dalmatina i PK Šibenika, zainteresirani troškove na 

evropskom prvenstvu podmiriti sami osobno. 

 

Odmah na početku predsjednica je kazala da je po svemu izgledno završena prijava za veterane i 

seniore na EP za 2023.g., koja je počela još prije 4 mjeseca, a definirana federacijama koje nastupaju  

krajem lipnja ove godine. 

Međutim predložila je da Komisija odradi sve korake i donese svoje zaključke upravo zbog budućih 

natjecanja, osim toga potrebno je dati prijedlog HBS-u, te provjeriti postoji li kakva mogućnost da se 

možda ubaci još jedna ekipa na EP ukoliko se Komisija slaže. 

Načelno ovakav prijedlog, predsjednica je kazala, treba podržati, međutim naglasila je da u petanka 

propozicijama nije predviđena kategorija „veterana“, pa stoga nije ni bilo natjecanja za veterane, tako 

da nema ni određenih kriterija po kojima bi se odredila veteranska ekipa za natjecanje na EP, osim onih 

koji mogu sami podmiriti troškove sudjelovanja, ali i igrača s takvim mogućnostima se javilo više od 

3+1 igrača, koliko ih nastupa na EP, što smo utvrdili večeras u raspravi. 

 

Predsjednica je predložila da Komisija večeras dade svoj prijedlog eventualnih natjecatelja, pa kao što 

je naprijed navela, da se proslijedi HBS-u i Direktoru Izbornika, koji će službeno i odgovoriti na pitanja 

koja su se pojavila u samoj raspravi večeras, a i konačno će dati Odluku koja će usmjeriti Komisiju u 

daljnjem postupanju, te pozvala prisutne da dadu svoje prijedloge igrača. 

Ujedno je  predložila je da se izvrši dopuna Propozicija te uvrsti kategorija natjecanja za veterane. 

 

Vinko Piližota, predsjednik PK Krešimir grad, predložio je Ivicu Jerković, Josu Šakić i Vladimira 

Čvrljka. 

Vesna Bošnjak - PK Šibenik, predložila je Veselka Bujas i Marijana Mrša. 

Predsjednik PK Dalmatina, Milan Gnjidić nije pristupio na sjednicu, a nije ni dostavio  prijedlog 

igrača iz PK Dalmatina. 

 

Prisutni su, nakon rasprave jednoglasno podržali prijedlog predsjednice te je donesen 

Zaključak:  

1. Komisija je suglasna da večeras predloženi igrači, koji su imali izuzetne uspjehe i rezultate 

na natjecanjima: Ivica Jerković, Joso Šakić i Vladimir Čvrljak, iz PK Krešimir grada, te 

Veselko Bujas i Marijan Mrša, iz PK Šibenik mogu reprezentativno predstavljati našu 

zemlju na EP za veterane 55+, koji prijedlog će predsjednica dostaviti  nadležnima, HBS-

u i Direktoru Izbornika, naravno pod uvjetom da sve naprijed navedeno uopće moguće 

provesti, odnosno prijaviti naše natjecatelje. 

2. Komisija je suglasna da se petanka propozicije dopune kategorijom za veterane. 

 

 

Kako pod točkom razno nije bilo prijedloga, sjednica je završena u 20 sati. 

 

 

 

      Zapisničar                     Komisija za petanku HBS-a 

 Predsjednica 

Marica Dlaka-Vlajković     Grozdana Juričev Šprljan 


